
آرمان ملی:  کناره گیری عضو هیئت رئیسه فدراسیون 
فوتبال از انتخاب هیئت خراسان رضوی که گفته شد به دلیل 
رد صلاحیت او صورت گرفته است، ابهام در مورد رد صلاحیت 

دیگر اعضای هیئت رئیسه را افزایش داد.
  ماجرای اصولی 

که دوران  عجیب ترین نکته در مورد اصولی این است 
حضور او در سمت رییس هیات فوتبال خراسان رضوی 
نزدیک به یک سال و نیم پیش به اتمام رسید! طبق شنیده ها 
فدراسیون انتخابات هیات فوتبال را به تاخیر انداخته 
تا یا تایید صلاحیت اصولی را بگیرد یا بتواند فرد نزدیک 
به او را به ریاست هیات برساند. مهر ماه گذشته  علیرضا 
تاج فیروز رییس اداره کل تربیت بدنی استان خراسان رضوی 
گفت: »این  گفت وگو با روزنامه اعتماد در این رابطه  در 
گله مندی های جدی مسوولان استان و  موضوع یکی از 
ورزش دوستان و ورزشکاران و خصوصا فوتبالی ها مخصوصا 
پیشکسوتان و مربیان ورزشی است. از اردیبهشت سال ۱۴۰۲ 
هیات فوتبال خراسان رضوی توسط فدراسیون فوتبال 
بلاتکلیف نگه داشته شده است. یک مقداری داخل استان 
در بحث تایید دستگاه نظارتی آن هم به خاطر حفظ حرمت 
دوستانی که در این ورزش زحمت کشیده اند، گفتند شاید 
کره حل شود اما نشد. ما خواستیم آبروداری کنیم  با مذا
اما نشد. حالا فدراسیون هیات فوتبال استان را معطل نگه 
داشته و به نظر دنبال اهداف دیگری به غیر از فوتبال استان 
است. یعنی اصلا برای شان مهم  نیست که چه آسیبی به 
فوتبال استان می خورد بابت این بلاتکلیفی.«  فوتبال مشهد 
از سال ۱398 که اصولی ریاست هیات آن را برعهده گرفت 
ک را تجربه کرده است. استانی که  یک سقوط آزاد وحشتنا
زمانی نماینده آسیایی در لیگ برتر ایران داشت امروز در 
سطح اول و دوم فوتبال کشور هیچ نماینده ای ندارد! تیم 
ملی فوتسال ایران در جام جهانی ۲۰۱۲ با حذف در بین 
۱6 تیم به کارش پایان داد اما در جام های جهانی ۲۰۱6 و 
۲۰۲۱ به ترتیب بین چهار تیم و هشت تیم پایانی مسابقات 
قرار گرفته بود. اصولی که علاوه بر ریاست کمیته فوتسال 
عضو هیات رییسه فدراسیون است و به گفته تاج وظیفه 
سخنگویی هیات رییسه را نیز برعهده دارد و پیش از این 
کمیته بازاریابی فدراسیون نیز بود و حالا رییس  رییس 
یک  شماره  متهم  هست)!(  هم  فوتسال  لیگ  سازمان 
فاجعه بازی ایران و لبنان در مشهد نیز به حساب می آید. 
تاج فیروز در این رابطه به اعتمادآنلاین گفته بود: »مسببین 
افتضاح بازی ایران و لبنان شناسایی شدند. ولی برخوردی 
با اینها نشد. متولی برگزاری مسابقه هیات فوتبال استان و 
فدراسیون فوتبال بود.« طبق برخی اخبار غیررسمی یکی از 
دلایل اصلی رد صلاحیت اصولی همین بازی ایران و لبنان 

در مشهد بوده است.
 رد صلاحیت

خراسان  استان  فوتبال  هیئت  رئیس  انتخاب  مجمع 
که یکی از  گذشته برگزار شد  رضوی روز سه شنبه  هفته 
اتفاقات مهم آن شرکت نکردن احسان اصولی عضو هیئت 
رئیسه فدراسیون و رئیس قبلی این هیئت در انتخابات بود. 
مهر نوشت: در حالی که عنوان شده بود وی از حضور در 
این انتخابات کناره گیری کرده است اما برخی منابع تأیید 

کردند که صلاحیت وی برای حضور در این انتخابات تأیید 
نشده بود. هر چند که طهمورث حیدری دیگر عضو هیئت 
کید کرد رد صلاحیتی به دست او نرسیده  رئیسه فدراسیون تا
است. با این حال اجازه ندادن به احسان اصولی برای حضور 
در انتخابات هیئت خراسان رضوی نشانه هایی از احتمال 
تأیید صلاحیت نشدن سایر اعضای هیئت رئیسه و عوامل 
فدراسیون فوتبال برای انتخابات پیش رو است. مجمع 
اسفندماه  اوایل  حالی  در  فوتبال  فدراسیون  انتخاباتی 
سال جاری برگزار خواهد شد که حاشیه های متعدد چند 
ماه اخیر نه تنها باعث ورود مراجع قضائی شد بلکه باعث 
گهانی در سطح مدیران ارشد فدراسیون  ایجاد تغییراتی نا
فوتبال و سازمان لیگ شد. همین امر باعث شد تا خداداد 
افشاریان از ریاست کمیته داوران برکنار شده و با قید وثیقه 
آزاد شود تا حکم قطعی تخلفات او صادر شود. سهیل مهدی 
و فریبرز محمودزاده مسئولان برگزاری مسابقات لیگ برتر و 
لیگ دسته اول نیز با دستور مرجع قضائی بازداشت شدند 
تا آنها نیز با تودیع وثیقه منتظر صدور حکم نهایی باشند. 
همچنین طبق اعلام سخنگوی دستگاه قضا پنج عضو که 
تعدادی از آنها از اعضای ارشد فدراسیون در سال های 
۱399-۱398 نیز بودند به دلیل پرونده مرتبط با باشگاه گل 
گهر سیرجان نیز به دادگاه کرمان رفتند تا توضیحاتی را درباره 
پرونده مربوطه ارائه دهند. پرونده های قضائی در خصوص 
مدیران فعلی باشگاه های لیگ برتری نیز همچنان باز است 
که احتمال محرومیت یک نفر از آنها در آینده ای نزدیک وجود 
دارد. پرونده های مختلف قضائی در فاصله نزدیک به چهار 
ماه تا انتخابات اسفندماه با پیگیری خبرنگار مهر در خصوص 
احتمال حضور آنها در این عرصه همراه بود. طبق اطلاعات به 
دست آمده در صورتیکه پرونده قضائی نامزدهای حضور در 
هیئت رئیسه آینده و جایگاه ریاست فدراسیون مفتوح باشد 
به طور قطع امکان حضور آنها در انتخابات فراهم نخواهد 
شد. ضمن اینکه تمام افراد دارای حکم کمیته اخلاق نیز 
نمی توانند در انتخابات شرکت کنند تا به پرونده آنها هم 

رسیدگی شود. 
 وضعیت انتخابات 

کمیته امور استان ها پس از  طهمورث حیدری رئیس 
برگزاری مجمع انتخاباتی هیئت فوتبال استان خراسان 
کثریت  رضوی گفت: در فرایند اول انتخاباتی به دلیل اینکه ا
اعضای مجمع این هیئت درخواست کرده بودند انتخابات 
به تعویق بیفتد و با توجه به اینکه رکن اصلی همواره مجمع 
هستند ما هم چاره ای جز تأخیر در انتخابات نداشتیم. 
او ادامه داد: فرایند دوم به خاطر ورود سازمان بازرسی و 
همچنین مکاتبات اداره کل ورزش و جوانان به تعویق افتاد 
که تصمیم  و در نهایت به هیئت رئیسه فدراسیون رفت 
گیری شد تجمیع دو فرآیند اول و دوم با هم صورت بگیرد. 
عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال درباره تعویق در روند 
انتخابات. شائبه مهندسی انتخابات افزود: ابتدا بابت وقفه 
گر رئیس  صورت گرفته در هیئت عذرخواهی می کنم. مطمئنا ا
هیئت، تکلیف خود را نداند توقفی در روند توسعه فوتبال 
ایجاد خواهد شد. من هم این موضوع را قبول دارم و سعی 
می کنیم این اتفاق نیفتد. حیدری درباره دلیل رد صلاحیت 
احسان اصولی تصریح کرد: آقای اصولی انصراف خودش را 
به ما داد. من نامه ای که رد صلاحیت او بود را ندیدم. عضو 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال درباره ابهام راجع به رأی 
دادن اصولی در این انتخابات به دلیل اینکه مقیم در استان 
نیست یادآور شد: الان دیگر آقای خلیل حیدری آمده است 
و باید همه کمک کنی تا انتظارات را برآورده کند. وی درباره 
امکان تعویق انتخابات فدراسیون فوتبال گفت: فیفا نظارت 
دارد و آنها کاملا روی موضوع اشراف دارند. چنین چیزی 
نیست. حیدری در خصوص چالش با مدیرکل سازمان 
بازرسی استان کردستان در خصوص انتخابات هیأت فوتبال 
آن استان و اینکه گفته می شود ابطال انتخابات شده است، 
گفت: من با رئیس سازمان بازرسی استان کردستان صحبت 
کردم. او درخواست داشت پرونده مدیریتی نامزدها به او 

برسد و ما دستور دادیم که در اختیار او قرار دهد.

11ورزش سال هفتم
شماره  1967

یکشنبه 
1403 .08 .20
8  جمادی الاول     1446/    10   نوامبر  2024

a r m a n m e l i . i r

ابهام در تایید صلاحیت هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 

 یک قدم تا جاودانگی جوکر  
NBA در

 رقابت های فصل جدید لیگ NBA در حالی 
به پایان راند دهمش رسید که آنتونی دیویس، 
 ، لیکرز لس آنجلس  تیم  سنتر  و  ستاره  فوق 
با درخشش در ترکیب این تیم صدرنشین 
شده   MVP عنوان  کسب  مدعیان  جدول 
است. دیویس تا اینجای فصل میانگین 3۲. 
ک در هر بازی  ، ۱۱. 6 ریباند و ۱. ۷ بلا 6 امتیاز
را به ثبت رسانده و رتبه نخست را به خود 
اختصاص داده است. این موفقیت دیویس 
در حالی است که او فصل قبل هیچگاه در این 
جایگاه قرار نگرفت. دومین مدعی این عنوان 
بوستون  تیم  ستاره  فوق  تیتم،  جیسن  نیز 
سلتیکس )قهرمان فصل قبل NBA( است. 
، ۷ ریباند و ۴. 8 پاس  تیتم میانگین 3۰ امتیاز
گل در هر بازی را به ثبت رسانده است. سومین 
مدعی کسب این عنوان نیز MVP فصل قبل 
ستاره  فوق  یوکیچ،  نیکولا  یعنی  رقابت ها 
کنون  گتس است. او تا صربستانی تیم دنور نا
، ۱3. ۵ ریباند و یازده  میانگین ۲8. 8 امتیاز
پاس گل را در هر بازی به ثبت رسانده است. از 
نکات قابل توجه آمار یوکیچ می توان به ثبت 
تریپل دبل در بعد میانگینی آمارها نیز اشاره 
کرد که هیچ یک از بازیکنان دیگر موفق به ثبت 

چنین عملکرد درخشانی نشده اند.

ویژه

گفتوگو

 بهرام مشتاقی پیشکسوت کشتی فرنگی 
گردان  شا عملکرد  خصوص  در  کشورمان 
محمد رنگرز در مسابقات جهانی صحبت 

کرد. 
 نظر شما در خصوص نتایج تیم ملی 
درمسابقات  کشورمان  فرنگی  کشتی 

قهرمانی جهانی آلبانی چیست؟
 بارها گفتم که محمدرضا گرایی از بهترین 
کشتی گیران ما در دنیا است. با اینکه یک 
وزن به بالا آمد، اما باز هم وزن کمی است و 
حداقل باید در ۷۷ کیلوگرم کشتی بگیرد. بدن 
او تمرین کرده و خوب بود، اما از نظر نیروی 
بدنی کم آورد و مشخص بود وزنش کمتر از 
که باید باشد. خوشبختانه با  چیزی است 
توجه به سنی که دارد می تواند تا المپیک 
برای تیم ملی کشورمان به میدان برود. این 
نظر من است و قطعا باید با کادرفنی مشورت 
شود. بدن و قد مناسبی دارد و حیف است از 
حالا او را تمام شده بدانیم. او می تواند تا چند 
سال دیگر برای تیم ملی مثمر ثمر واقع شود. 
 درباره کاپیتان تیم ملی فرنگی ایران 

چه نظری دارید؟
و  کرد  گوش  حرف  گرایی  محمدعلی   
خیلی وزن کم نکرد ونتیجه آن را نیز دید. 
خوشبختانه در وزن مناسب خود قرار گرفت 
و توانست مدال طلا را کسب کند. با اینکه در 
مرز 3۰ سالگی قرار دارد اما بدن او به خوبی 
جواب داد. او یکی از مفاخر کشتی فرنگی 
کشورمان است. سختی ها و ناراحتی های 
این چند سال محمدعلی گرایی نتیجه داد 
و توانست خیلی زود در این وزن جا بیفتد. او 
می تواند چند بار دیگر این مدال خوشرنگ را 

در سطح دنیا به دست آورد. 
 عملکرد پویا دادمرز را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 دادمرز خیلی بیشتر از خودش بود. یکی از 
بهترین کشتی گیران ما که با زحمت فراوان در 
ک توانست خود را به مدال نقره برساند.  خا
ک تکان نخورد  در دو کشتی متوالی در خا
و اینگونه برنده شد. همین ترفند را کشتی 
گیر آذربایجانی در فینال به کار برد و دادمرز 
را شکست داد. دادمرز توانست کشتی گیر 
گرجستان را با این ترفند شکست  روس و 
دهد. کاش در فینال هم همینگونه بود. ان 
شا... بتواند در دوره های بعدی به طلا برسد 
اما تا همینجا نیز واقعا ترقی کرده و کشتی گیر 

با صلابتی شده است. 

مشتاقی:
 محمدرضا گرایی 

از بهترین کشتی گیران 
ما در دنیا است

یک لژیونر بسکتبال به اردو آمد 
تیم ملی  غایب  لژیونر  سه  از  یکی  ایسنا: 
بسکتبال ایران به جمع اردونشینان پیوست تا 
تمرینات خود را پیگیری کند. در حالی که اردوی 
تیم ملی بسکتبال ایران از روز ۱۵ آبان آغاز شده 
است، سنتر لژیونر بسکتبال ایران با تاخیری 
سه روزه به ایران آمد و عصر دیروز )شنبه - ۱9 
آبان ۱۴۰3( با سایر ملی پوشان شروع به تمرین 
می کند. سالار منجی پس از درخشش با پیراهن 
تیم شهرداری گرگان در فصل گذشته رقابت های 
کویت  جام باشگاه های آسیا، به تیم العربی 
کنون روزهای درخشانی را در لیگ  پیوست و هم ا
گردان سوتیریس  این کشور سپری می کند. شا
مانولوپولوس یونانی در تیم ملی ایران، در حال 
حاضر خود را برای پنجره دوم مسابقات انتخابی 
کاپ آسیا ۲۰۲۵ آماده می کنند و اردوی تیم ملی به 
میزبانی سالن آزادی در حال برگزاری است. دو 
غایب مهم دیگر اردوی تیم ملی بهنام یخچالی 
و محمد امینی هستند که طبق آخرین اخبار ۲8 

آبان وارد ایران خواهند شد.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
  ایرنا: مدیر عامل باشگاه پرسپولیس، عدم پرداخت 
حق پخش بازی های تیم فوتبال این باشگاه از سوی 
صدا و سیما را مورد انتقاد قرار داد. رضا درویش در جمع 
خبرنگاران با اشاره به نتایج پرسپولیس در لیگ فوتبال 
ایران و لیگ نخبگان آسیا اظهار کرد: پرسپولیس نتایج 
خوبی را در لیگ کسب کرده اما در لیگ نخبگان با وجود 
)!( نتوانسته آنگونه که انتظار داریم  بازی های چشم نواز
نتیجه بگیرد. هم آمار فنی و هم نگاه بینندگان تایید کننده 
این است که پرسپولیس موفق به استفاده از فرصت هایش 
نشده است. ما هم این گلایه را داشته ایم و امیدوارم با 
تمرینات کادر فنی این مشکل برطرف شود. وی درباره 
گزارش ها مبنی بر اولتیماتوم به خوان کارلوس گاریدو، 
آرامش  گفت: تیم پرسپولیس  نیز  سرمربی پرسپولیس 
ح  بسیار خوبی دارد و برخی این آرامش را بر نمی تابند. طر
این داستان ها از حاشیه های فضای مجازی است. گاریدو 
عملکرد خوبی دارد، اما متاسفانه بازیکنان از فرصت های 
خود به خوبی استفاده نمی کنند. مدیرعامل پرسپولیس به 
گر قرار است  مناقشه حق پخش نیز پرداخت و اضافه کرد: ا
صداوسیما چند هزار میلیارد تومان از محل بازی های 
پرسپولیس درآمد کسب کند باید ما هم سهمی داشته 
باشیم. عدم پرداخت سهم این تیم نه اخلاقی است و نه 
عدالت. وی گفت: از این فصل نیز باید برای AFC درآمد 

پرسپولیس از محل حق پخش مشخص کنیم. 

کوتاه
 * کیلیان ام باپه برای بازی های لیگ ملت های اروپا 
به اردوی تیم ملی فرانسه دعوت نشد. کیلیان ام باپه، 
مهاجم ۲۵ ساله، از زمانی که در تابستان به رئال مادرید 
گرفت  انتقاد قرار  پیوست، به خاطر عملکردش مورد 
و این باشگاه اسپانیایی با 9 امتیاز کمتر از بارسلونای 
لیگ  هجدهم  رده  و  لیگا  لا دوم  رده  در  صدرنشین 
قهرمانان اروپا قرار دارد. به همین خاطر دیدیه دشان 
برای دو بازی پیش روی فرانسه در لیگ ملت ها روی نام 
این بازیکن قلم قرمز کشید. ام باپه با وجود انتقادها در 
۱۰ بازی برای باشگاه جدیدش شش گل به ثمر رسانده و 
یک پاس گل داده است. او در ال کلاسیکوی اخیر هشت 
بار در آفساید قرار گرفت که بالاترین رقم قرارگرفتن یک 
لیگا بود. به  بازیکن در آفساید در ۱۵ سال گذشته در لا
کرنت، دشان در نشست خبری گفت: با کیلیان  گزارش سا
که فقط برای دو  کرده ام. این تصمیمی است  صحبت 

بازی پیش رو گرفتم.

نقش فان پرسی در پیوستن جهانبخش به هیرنفین
 علیرضا جهانبخش توضیح داد مکالمه 
با روبین فان پرسی چطور در پیوستنش 
علیرضا  بود.  تاثیرگذار  هیرنفین  تیم  به 
هیرنفین  تیم  عضویت  به  جهانبخش 
درآمد. این بازیکن 3۱ساله پس از پایان 
قراردادش با فاینورد در تابستان گذشته 
به عنوان بازیکن آزاد به هیرنفین پیوست. 
جهانبخش تا تابستان ۲۰۲۵ با این باشگاه 
قرارداد خواهد داشت و با پیراهن شماره 3۰ 
در فریسلند بازی خواهد کرد. جهانبخش 
به سایت ESPN گفت: باید صادق باشم. 
برایم  نداشتم  تیم  که  اخیر  هفته  چند 
دوران سختی بود. خیلی ها چیز زیادی 

درباره این موضوع نمی دانند، اما چند 
ماه پیش من برای اخذ پاسپورت هلندی 
تلاش کردم. قوانین این بود که تا زمانی که 
پاسپورت را دریافت نکردم و تصمیم گرفتم 
در هلند بمانم. بازیکن ایرانی در بخش 
احساس  گفت:  صحبت هایش  بعدی  
کنون  می کنم هلند خانه دوم من است. ا
این فرصت را دارم که یکی از شما شوم. 
گر  ا حالا  شدم.  موفق  پیش  هفته  سه 
هستم.  شما  از  یکی  من  دارید  دوست 
جهانبخش در هیرنفین زیر نظر روبین 
فان پرسی، مهاجم سابق تیم ملی هلند، 
حضورش  درباره  او  کرد.  خواهد  بازی 

در این تیم گفت: روبین همه چیز را در 
توضیح  من  برای  هیرنفین  پروژه  مورد 
داد. هیرنفین تیم جوانی است و باشگاه 
که به دنبال پیشرفت و  جا طلبی دارد 
بهترشدن است. من از این بابت احساس 
خوبی دارم و دوست دارم به تیمم کمک 
کنم تا به هدفی که می خواهد دست یابد. 
فان پرسی نیز درباره حضور جهانبخش در 
این تیم گفت: جهانبخش بازیکن بزرگی 
تاثیر  می خواهد  و  اینجاست  او  است. 
خوبی در تیم داشته باشد. علی بازیکن 
کیفیتی است که می تواند گل ها و پاس  با
گل های زیادی برای ما در طول فصل 

کند. او همچنین یک رهبر واقعی  ثبت 
ج از زمین است. همه ما  در داخل و خار
می خواهیم او را در ترکیب تیم ببینیم اما 
علی به زمان نیاز دارد. او تا کنون دو بار با 
تیم تمرین کرده و خوب پیش رفته است. 
نمی دانم یکشنبه در ترکیب خواهد بود یا 
. جهانبخش حداقل تا تابستان ۲۰۲۵  خیر
در هلند و اردیویسه خواهد بود و برای 
هیرنفین به میدان خواهد رفت. بازیکن 
ایرانی پیش از این در تیم های برایتون، 
آلکمار و نایمخن بازی کرد. او همچنین 89 
بازی ملی دارد و هفده بار هم برای تیم ملی 

ایران گلزنی کرده است.

موسیمانه مشکلات استقلال را 
نمی تواند حل کند 

  پیتسو موسیمانه سرمربی استقلال تصمیمات جدیدی 
گاه و مطلع نیستیم،  در باشگاه گرفته که فعلاً از نتیجه آن آ
گر تصمیماتش به جاهای خوبی ختم شود، می توانیم  اما ا
امیدوار  تیم  فاجعه بار  و  ک  اسفنا بهبود وضعیتِ  برای 
باشیم. هنوز یک ماه نشده که موسیمانه به ایران آماده و 
باید ۲ یا 3 دستیار ایرانی به او معرفی کنند تا درباره بازیکنان 
ایرانی شناخت بیش تری پیدا کند، چون تصمیمات فعلی او 
۵۰- ۵۰ است و حق هم دارد زیرا این بازیکنان را نمی شناسد. 
حضور مجتبی جباری در استقلال بسیار خوب و مفید است، 
اما یک نفر به من بگوید مدیر ورزشی در باشگاه استقلال 
یعنی چه؟ مگر استقلال به جز فوتبال در رشته های دیگر هم 
تیمداری می کند که مدیر ورزشی می خواهد؟ باشگاه های 
فوتبال اروپایی کمیته فنی دارند و رئیس کمیته فنی با نظر 
اعضا انتخاب می شود و آن موقع در رابطه با حضور افراد در 
سمت های مختلف نظر می دهند. باشگاهی که تمرکزش 
فقط روی فوتبال است و چارت سازمانی درست و حسابی 
ندارد و از داشتن کمیته فنی عاجز است، مدیر ورزشی 
؟ یک نفر که نمی تواند به تنهایی تمام  می خواهد چه کار
این مشکلات استقلال را حل کند، اصلاً معنی ندارد تمام 
این آوارها را بر روی سر جباری خالی کنند؛ نباید آبروی او 
را ببرند. این ها دوباره به دنبال اسامی رفته اند. تیم مدیر 
فنی ندارد آن وقت مدیر ورزشی می خواهند؟ از مجتبی 
جباری باید بهینه استفاده کنند. مشکل باشگاه استقلال 
این است که تمامی اسطوره ها و افراد محبوب استقلال را 
مدیران این باشگاه یکی یکی به استقلال می آورند و یک 
عنوان هم برایشان می سازند، آن وقت در موقع مشکلات 
و معضلات آن ها را رها می کنند و تمام خاطرات خوب 
بازیکنان سابق استقلال در این تیم را از بین می برند و آن ها 
گر یک گروه وارد باشگاه استقلال شوند  را نابود می کنند. ا
و یک کمیته فنی ۵ نفره حضور داشته باشد که پشتوانه 
خ  همین افراد محبوب استقلال باشند، این اتفاقات ر
نمی دهد. یک نفر می شود ناظر فنی و یک نفر مدیرفنی؛ 
علی منصوریان، محمود فکری و جواد نکونام افرادی 
بودند که آنها را به راحتی در باشگاه استقلال نابود کردند 
و آبرویشان را بردند و آن ها هم در نهایت به بدترین شکل 
ممکن از تیم رفتند. مدیران باشگاه نتوانستند به خوبی 
از سرمایه ها و افراد محبوب این باشگاهِ بزرگ و پرهوادار 
بهره ببرند و استفاده کنند و به صورت نوبتی این افراد را به 
باشگاه می آورند، بدون اینکه کمیته فنی در این باشگاه 
باشد تا به آن ها مشورت بدهد که این افراد در زمان درست 
و مناسب وارد باشگاه شوند تا این گونه بی آبرو نشوند. تیم 
باید جمعی درست شود نه با آوردن تک نفره افراد برای 
استفاده از نامشان! جباری دارد زندگی اش را می کند و 
حضورش در استقلال بسیار مفید است، اما در وضعیتی او 
را به تیم نیاورند که تیم کمیته فنی ندارد و بازیکن و مربی با 
تصمیم مدیران ارشد به تیم می آیند. باید به صورت جمعی 
تصمیمات مهم استقلال گرفته شود و نباید کاری کنند که 
برای مجتبی جباری هم مثل سرمایه های دیگر استقلال، 

شعارِ »حیا کن رها کن« سر دهند و نابودش کنند!

حسنروشن
کارشناسفوتبال

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 حسین عبدی سرمربی تیم ملی 
فوتبال جوانان ایران گفت: چالش 
سخت و بزرگی در دور نهایی جام 
ملت های آسیا داریم که باید روز به 
روز پیشرفت کنیم و بیشتر تلاش 

داشته باشیم.
 مشخص شدن قرعه 

تیم  سرمربی  عبدی  حسین 
ملی فوتبال جوانان ایران پس از 
مشخص شدن قرعه کشی مرحله 
نهایی جام ملت های زیر ۲۰ سال 
مشخص  داشت:  اظهار  آسیا 
گروهی  که چالش جدی در  شد 
ازبکستان،  تیم های  با  سخت 
یمن و اندونزی داریم. ابتدا باید 
برای صعود از گروه تلاش کنیم و 
تلاش  حذفی  بازی  برای  سپس 
خود را ادامه دهیم. سرمربی تیم 
ملی جوانان زیر ۲۰ سال فوتبال 
کید کرد: در رده های  کشورمان تا
پایه هیچ تیمی از پیش برنده یا 
خاطر  همین  به  نیست.  بازنده 
گروه های دیگر هم مثل ما شانس 
صعود  به  ابتدا  دارند.  یکسانی 
سپس  و  می کنیم  فکر  گروه  از 

که   D گروه باید منتظر بمانیم از 
تیم های کره جنوبی، ژاپن، تایلند 
تیم هایی  چه  هستند  سوریه  و 

صعود خواهند کرد.
 بازی با حریفان 

وی درباره بازی با ازبکستان، 
اندونزی و یمن در گروه C تصریح 
کرد: کار خیلی سختی داریم. باید 
کنیم، چون  بیشتر از قبل تلاش 
هیچ چیز در سنین پایه قابل پیش 
بینی نیست. تجربه این کار را در 
رده نوجوانان داریم. آن زمان هم 
بازی های  بابت  خاطر  دغدغه 
که  داریم  بین المللی  دوستانه 
در حال برنامه ریزی است. به هر 
حال تیم ها قبل از مشخص شدن 
گروه ها با یکدیگر بازی دوستانه 
را تنظیم نمی کردند، اما حالا باید 
و  طراحی  مختلف  تیم های  با 
برنامه ریزی داشته باشیم تا بازی 
بیشتر  هرچه  آمادگی  با  و  کنیم 
آمادگی کسب کنیم. عبدی یادآور 
شد: در کنار بازی های دوستانه 
نیاز به چمن تمرینی مناسب در 
اردو های خود داریم. زمان خیلی 

کمی باقی مانده است و نباید هیچ 
چیزی را دستکم بگیریم. ما چالش 
گرفتن بازیکن از باشگاه ها داریم. 
این چالش بزرگ برای شخص من 
نیست بلکه برای ایران است، چون 
نیاز داریم در جامعه بین المللی 
خوبی  به  را  خودمان  فوتبال 
نمایش دهیم. همه باید دست به 
دست هم دهیم تا افتخار آفرینی 
اردوی  از  واقعا  امیدوارم  کنیم. 
پیش رو تمام بازیکنان خود را در 

اختیار داشته باشیم.
 هدف 

فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
جوانان ایران درباره هدف گذاری 
رده  در  گفت:  جوانان  تیم  با 
نوجوانان یک بینش داشتیم که 
ابتدا صعود به جام جهانی بود 
و سپس قهرمانی در آسیا! حالا 
دنبال  جوانان  فعلی  تیم  با  ما 
که  هستیم  جامی  یک  همین 
آسیا به ما بدهکار است. ما باید 
کنیم و برای آن  به قهرمانی فکر 
تلاش مضاعف داشته باشیم. هیچ 
چیز مهم تر از این نیست. او در 

پایان خاطرنشان کرد: فدراسیون 
فوتبال واقعا نشان داده حمایت 
لازم را از تیم هایی مثل ما دارد و 
هر آنچه در توان داشته برای ما 
گذاشته است. حالا باید همدیگر 
را حمایت کنیم و بدانیم همه برای 
یک جام در آسیا و جهان تلاش 
باید کنیم. من از باشگاه ها انتظار 
دارم درک لازم را داشته باشند و 

اجازه دهند با بازیکنان خودمان 
تمرین کنیم تا آمادگی لازم کسب 
که در این  کسانی  کنیم. از تمام 
مسیر ما را همراهی کرده اند تشکر 
می کنم. امیدوار هستم بتوانیم با 
دعایط خیر ملت ایران و تلاشی که 
می کنیم زیر سایه خدا به اهداف 
خود در جهت اعتلای اسم و رسم 

ایران عزیزمان قدم برداریم.

عبدی: آسیا یک جام به ما بدهکار است 


